
1 
 

 

 

PROTOKÓŁ NR XXXVIII/17 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 27 października 2017 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    25 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XXXVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XXXVIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

6. Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

w Zgierzu na terenie Powiatu Zgierskiego.  

7. Organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim z uwzględnieniem wyników egzaminów 

zewnętrznych.   

8. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego oraz 

Starostę Zgierskiego, o której mowa w art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie 

powiatowym. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Łodzi skargi Wojewody 

Łódzkiego na uchwałę Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 lutego 

2008 r.; 

b) uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018; 

c) przyjęcia wieloletniego powiatowego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na lata 2018-2020; 

d) przyjęcia „Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zgierskiego na 

lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2023”;  

e) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Zespole 

Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego w Aleksandrowie Łódzkim; 

f) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Zespole 

Szkół Specjalnych w Głownie; 

g) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Zespole 

Szkół Specjalnych w Ozorkowie; 

h) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej  Przysposabiającej do Pracy                            

im. Kornela Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym                    

im. Kornela Makuszyńskiego w Zgierzu; 

i) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół Nr 1 

im. prof. Romualda Adama Cebertowicza w Głownie; 

j) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 1 im. Jakuba 

Stefana Cezaka w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu; 

k) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 2 im. Jana Pawła II w Zgierskim 

Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II w Zgierzu; 

l) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej przy Wojewódzkim 

Szpitalu Specjalistycznym w Zgierzu; 



2 
 

m) stwierdzenia przekształceni Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 13 im. Kornela 

Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku  Szkolno-Wychowawczym im. Kornela 

Makuszyńskiego w Zgierzu; 

n) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 im. Jana Pawła II  

w Zgierskim Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II w Zgierzu; 

o) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 im. Jakuba Stefana 

Cezaka w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu; 

p) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej z Oddziałami 

Specjalnymi w Zespole Szkół Zawodowych w Ozorkowie; 

q) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół     

Nr 1 im. prof. Romualda Adama Cebertowicza w Głownie; 

r) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół 

Zawodowych im. Stanisława Staszica w Aleksandrowie Łódzkim; 

s) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej  Specjalnej Nr 3                        

im. Kornela Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku Szkolno –Wychowawczym                    

im. Kornela Makuszyńskiego w Zgierzu; 

t) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 2                         

w Zespole Szkół Specjalnych w Głownie; 

u) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 2                         

w Zespole Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego  w Aleksandrowie Łódzkim; 

v) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 5 w Zespole Szkół 

Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego w Aleksandrowie Łódzkim; 

w) stwierdzenia przekształcania Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 5 w Zespole Szkół 

Specjalnych w Głownie; 

x) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 1 w Zespole Szkół 

Specjalnych w Ozorkowie; 

y) wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski mienia Skarbu Państwa – 

nieruchomości położonej w Zgierzu, oznaczonej jako działki ewidencyjne numer 

470/4 i 409/2. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

14.  Zamknięcie obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Sławomierz Janiszewski otworzył XXXVIII 

sesję Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1006. Stwierdził prawomocność obrad na podstawie 

listy obecności. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz pozostałych gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota wręczył nagrodę 11-letniemu Karolowi Pasiewiczowi, 

mieszkańcowi Powiatu Zgierskiego, Mistrzowi Polski Młodzików w Kartingu i Mistrzowi 

Włoch w Kartingu. 
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Ad. 2 

Wiceprzewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia                       

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego                  

z dnia 20 października 2017 r., wprowadza do porządku obrad XXXVIII sesji w pkt 9 

projekty uchwał w sprawach: 

1) określenia wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 

opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola specjalne prowadzone przez Powiat 

Zgierski dzieciom w wieku do lat 5; 

2) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r.                  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk A. 

Ponadto w dniu 26 października br. Zarząd Powiatu Zgierskiego przekazał projekty uchwał          

w sprawach: 

1) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r.                  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk B; 

2) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r.                  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017  – druk C; 

3) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r.                  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017  – druk D; 

4) zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r.                 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2017-2028; 

z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad XXXVIII sesji. 
 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad                    

w pkt 9bb projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego   z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego 

na rok  2017 – druk B. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosował     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. Wydruk                             

z głosowania nr 1 stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad                            

w pkt 9cc projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego                

na rok  2017 – druk C. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosował     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. Wydruk                             

z głosowania nr 2 stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad                           

w pkt 9dd projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego                 

na rok  2017 – druk D. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosował     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. Wydruk                             

z głosowania nr 3 stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad                            

w pkt 9ee projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata  2017-2028. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosował     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. Wydruk                             

z głosowania nr 4 stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie XXXVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XXXVIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

6. Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

w Zgierzu na terenie Powiatu Zgierskiego.  

7. Organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim z uwzględnieniem wyników egzaminów 

zewnętrznych.   

8. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego oraz 

Starostę Zgierskiego, o której mowa w art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie 

powiatowym. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Łodzi skargi Wojewody 

Łódzkiego na uchwałę Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 lutego 

2008 r.; 

b) uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018; 

c) przyjęcia wieloletniego powiatowego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na lata 2018-2020; 

d) przyjęcia „Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zgierskiego na 

lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2023”;  

e) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Zespole 

Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego w Aleksandrowie Łódzkim; 

f) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Zespole 

Szkół Specjalnych w Głownie; 

g) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Zespole 

Szkół Specjalnych w Ozorkowie; 

h) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej  Przysposabiającej do Pracy                            

im. Kornela Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym                    

im. Kornela Makuszyńskiego w Zgierzu; 

i) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół Nr 1 

im. prof. Romualda Adama Cebertowicza w Głownie; 

j) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych Nr 1 im. Jakuba 

Stefana Cezaka w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu; 

k) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 2 im. Jana Pawła II w Zgierskim 

Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II w Zgierzu; 

l) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej przy Wojewódzkim 

Szpitalu Specjalistycznym w Zgierzu; 
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m) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 13 im. Kornela 

Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku  Szkolno-Wychowawczym im. Kornela 

Makuszyńskiego w Zgierzu; 

n) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 im. Jana Pawła II  

w Zgierskim Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II w Zgierzu; 

o) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 im. Jakuba Stefana 

Cezaka w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu; 

p) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej z Oddziałami 

Specjalnymi w Zespole Szkół Zawodowych w Ozorkowie; 

q) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół     

Nr 1 im. prof. Romualda Adama Cebertowicza w Głownie; 

r) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół 

Zawodowych im. Stanisława Staszica w Aleksandrowie Łódzkim; 

s) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej  Specjalnej Nr 3                        

im. Kornela Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku Szkolno –Wychowawczym                    

im. Kornela Makuszyńskiego w Zgierzu; 

t) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 2                         

w Zespole Szkół Specjalnych w Głownie; 

u) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 2                         

w Zespole Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego  w Aleksandrowie Łódzkim; 

v) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 5 w Zespole Szkół 

Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego w Aleksandrowie Łódzkim; 

w) stwierdzenia przekształcania Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 5 w Zespole Szkół 

Specjalnych w Głownie; 

x) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 1 w Zespole Szkół 

Specjalnych w Ozorkowie; 

y) wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski mienia Skarbu Państwa – 

nieruchomości położonej w Zgierzu, oznaczonej jako działki ewidencyjne numer 

470/4 i 409/2; 

z) określenia wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola specjalne 

prowadzone przez Powiat Zgierski dzieciom w wieku do lat 5; 

aa) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                             

– druk A; 

bb) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  22 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk B; 

cc) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  22 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk C; 

dd) zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  22 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017 – druk D; 

ee) zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                         

22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zgierskiego na lata 2017-2028. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

16.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

17.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

18.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

19.  Zamknięcie obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
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Ad. 3 

Uwag do protokołu z XXXVII sesji Rady Powiatu Zgierskiego nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXVII sesji.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła. Wydruk z głosowania nr 5 stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

    

Ad. 4 

Radny Krzysztof Łebedowski złożył interpelacje dotyczące: 

1) spotkania polityków PSL i PO – załącznik nr 9  do protokołu; 

2) niezrealizowanej inwestycji przebudowa drogi powiatowej Borszyn-Trojany Różyce 

Żmijowe – załącznik nr 10  do protokołu; 

3) słabego zaangażowania i nieefektywnej pracy przy realizacji inwestycji powiatowych                    

– załącznik nr 11 do protokołu; 

4) przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Sokolniki Las – załącznik nr 12                         

do protokołu. 

 

Radny Witold Kosmowski podniósł następujące sprawy: 

1) nawiązał do drogi powiatowej w Trojanach. W naszej gazecie powiatowej zawsze są 

sukcesy, chwalimy się, a może warto, w którymś wydaniu (najlepiej najbliższym) napisać 

o tej drodze i powiadomić mieszkańców, kiedy ona realnie zostanie zrobiona. Dzisiaj 

znów są opady. Społeczeństwo jest bardzo negatywnie nastawione. Prosi o podjęcie 

działań, które umożliwią tym ludziom podczas opadów normalnie wyjeżdżać                             

i funkcjonować oraz powiadomienie. Na Komisji Rozwoju Gospodarczego                                  

i Infrastruktury Przestrzennej dyskutowaliśmy i Starosta jasno powiedział, że w tym roku 

jest to nierealne do zrobienia, nie wiadomo kiedy w przyszłym. To może chociaż jakąś 

orientacyjną datę tym mieszkańcom powiedzieć, bo nam (mówi jako Sekretarz Gminy 

Ozorków) dostaje się  nie za własne błędy, bo mieszkaniec idzie tu gdzie najbliżej, czyli 

do Wójta ze skargą. Dla was to jest lepiej, bo to my wysłuchujemy tych żali. Natomiast 

tym ludziom po prostu trzeba pomóc; 

2) poprosił o podanie dokładnie, ile dana szkoła nas kosztuje, jako samorząd, na utrzymanie 

w ciągu roku. Jak to jest w stosunku roku; 

3) przypomniał, że Powiat Zgierski przekazał szkołę powiatową w Bratoszewicach do 

prowadzenia Gminie Stryków. W roku 2012 lub 2013 wykreśliliśmy ją ze Statutu Powiatu 

Zgierskiego, natomiast do dnia dzisiejszego nie pojawiła się w Statucie Gminy Stryków. 

Czy to nie ma jakiejś kolizji prawnej. Czy nie ma jakiś obaw, czy ktoś tego nie podważy 

że np. wydawane świadectwa są już od kilku lat. Chyba byśmy wszyscy nie chcieli, żeby 

taka sytuacja była; 

4) zadał pytanie odnośnie drogi i chodnika w Tymiance. Po jego interwencji na Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej wprawdzie zostały oznaczone 

drzewa. Ma nadzieję, że ona zostanie zrealizowana, tak jak była w przetargu. „Natomiast 

mieszkańcy zwrócili uwagę moją na fakt, że jeżeli zadzwonili do Starostwa, rozmawiali                 

z jednym z pracowników, powiedzieli że wyczytali na stronie internetowej w przetargu, 

że tak i tak powinno być to rozwiązane i nagle przetarg zginął ze strony internetowej.                         

I to trochę jest zastanawiąjące, bo tu proszę mnie zrozumieć, że ciężko jest mi 

wytłumaczyć, bo pamiętam, że kiedyś radny Łebedowski też składał taką interpelację,                 

to żeście wtedy panowie tłumaczyli, że no można to znaleźć gdzieś indziej. Natomiast                   

w Biuletynie Zamówień Publicznych nie ma jakby odpisanej całej specyfikacji plus 

załączników – tak. Natomiast ta Pani sobie wcześniej wydrukowała, więc i tak dysponuje 

tymi jakby zasobami. Natomiast mam pytanie, jaki jest klucz. Bo niektóre przetargi są 

zdejmowane, niektóre są, nadal funkcjonują. Ja w prawie zamówień publicznych 
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znalazłem zapis, który mówi tylko o tym, że jeżeli jest przetarg musi być na BIPie, nie ma 

słowa, że można go zdjąć po zakończeniu procedury przetargowej. 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Dąbek przejęła prowadzenie obrad. 

 

Radny Michał Pieruń przekazał, że w mieście Zgierz przy skrzyżowaniu ul. Suchowolca                                         

i Gałczyńskiego jest taki parking (w zasadzie parking, bo to szuter, on jest nieformalnie 

zrobiony) i po obfitych deszczach tam wiecznie stoi woda i dojazd jest utrudniony. To nie jest 

duży ten parking, ale niestety złożony własnościowo. Kłopot z tym parkingiem jest taki 

mianowicie, że on ma w istniejącym obrębie trzech właścicieli. Większościowym 

właścicielem, jeżeli chodzi o powierzchnię, jest Miasto Zgierz, drugim jest Starostwo 

Powiatowe, a trzecim jest Zgierska Spółdzielnia Mieszkaniowa. My mamy ciągle zapytania, 

żebyśmy zrobili ten parking. To nie jest problem finansowy, tylko organizacyjny dla nas,                     

bo nie możemy w czyjś teren wchodzić, szczególnie jeśli to są dwa podmioty jeszcze 

dodatkowe. Po rozmowach z Miastem Zgierz uzyskał taką informację, że Miasto Zgierz 

wystąpiło do Starostwa Powiatowego o takie wspólne przedsięwzięcie budowy tego parkingu 

w porozumieniu między trzema tymi podmiotami. W związku z tym radny zapytał, czy takie 

pismo rzeczywiście wpłynęło, jeśli tak, to kiedy. I oczekuje, w imieniu mieszkańców,  żeby 

podjąć taką inicjatywę. Zgierska Spółdzielnia Mieszkaniowa jest otwarta na ten problem. 

Miasto podobno też. Starostwo Powiatowe ma najmniejszy udział, bo to jest w pasie 

drogowym, tam wjazd i kawałek tego parkingu by było. To jest inwestycja nieduża,                           

ale bardzo potrzebna. Myśli, że zaangażowanie powiatu, jeśli chodzi o finanse, byłoby 

minimalne. Następnie korzystając z okazji poinformował, że w sobotę o godz. 1700 (obrazy 

można oglądać od godz. 1600) w Spółdzielczym Domu Kultury w Zgierzu ul. Parzęczewska 

21 odbędzie się aukcja na rzecz hospicjum, które jest budowane. Bardzo ciekawe obrazy 

można kupić, wylicytować, jest trochę emocji, a cel jest naprawdę szczytny, bo to hospicjum 

już się tam wydobyło z ziemi, już w stanie surowym chyba 2 pawilony są zrealizowane. 

Zaprosił wszystkich do udziału w aukcji.  

 

Radny Rafał Mamiński: 

1) przekazał, że Komisja Rewizyjna była na kontroli w Zespole Szkół Zawodowych                      

im. Stanisława Staszica w Aleksandrowie Łódzkim. Potrzeba jest, aby pielęgniarka była 

na pełnym etacie w tej szkole. Jest to szkoła z maszynami typu tokarki, frezarki                                     

i o wypadek nie trudno i żeby ta opieka była zapewniona. Poza tym potrzebny jest 

samochód służbowy do dyspozycji szkoły typu Opel Combo, czy Renault Kangoo,                     

gdyż tam z tych warsztatów wywożone są różnego rodzaju odpady, czy to metalowe,                      

czy jakieś wióry. Robi to dyrektor własnym samochodem prywatnie; 

2) przekazał, że dotarły do niego informacje, że Wojewódzki Ośrodek Doradztwa 

Rolniczego w Bratoszewicach dysponuje dużą ilością miejsc wolnych dla rolników, 

którzy mogliby skorzystać z różnego rodzaju szkoleń. Czy taka informacja poszła                          

z powiatu do rolników w powiecie. Wie, że zgłaszają się głównie doradcy, a nie rolnicy 

do tych szkoleń, prosił  o sprawdzenie; 

3) przekazał, że uzyskuje informacje od mieszkańców, że w Zgierzu brakuje węgla,                          

a zaczyna się okres grzewczy. Czy Starostwo ma jakąś wiedzę w tym temacie. Jest raz                 

że drogi, dwa że na zapisy, a trzy że jeszcze go nie ma. 

 

Radna Lidia Elert złożyła interpelację dotyczącą podwyżek dla pracowników domów pomocy 

społecznej, domów dziecka, Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, Powiatowego Urzędu 

Pracy, Starostwa Powiatowego oraz pracowników administracji i obsługi w oświatowych 

placówkach powiatowych - załącznik nr 13 do protokołu. 
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Radny Witold Kosmowski przypomniał, że bodajże w lipcu składał interpelację odnośnie 

rowu, na którą dostał odpowiedź, że nie było pozwoleń wodno-prawnych, natomiast Starosta 

czeka na dalsze podjęcie działań, jeżeli ktoś go zawiadomi o takim zdarzeniu. Myślał,                       

że interpelacja radnego jest takim zawiadomieniem, ale może się nie zna. Natomiast z gazety 

Wieści z Głowna i Strykowa wyczytał, że jednak zostały podjęte jakieś działania. W związku 

z tym jest zainteresowany, na jakim etapie są te działania, co te działania ustaliły,                        

czy radnego i mieszkańców obawy się potwierdziły, czy nie. 

 

Radny Sławomierz Janiszewski zwrócił się do Zarządu z prośbą o to, czy Zarząd skorzystał                    

z tego, co w ostatnim okresie czasu działo się na ul. Sadowej. Dla niego nie ukrywa 

niezwykle pouczająca sprawa. Kilku radnych sygnalizuje problem niedoboru środków na 

pokrywanie kosztów związanych z modernizacją dróg. Czy Zarząd nie mógłby zrobić to,                    

co miasto zrobiło ostatnio z ul. Sadową. Jest to swoisty patent. Mianowicie, widział sytuację 

taka, że mały samochodzik, były trzy osoby, jeden podnosił trylinkę, drugi podsypywał 

piasek, a trzeci kładł tą trylinkę na miejscu gdzie był podsypany piasek. Jest to swoisty 

sposób oszczędności kosztów związany z modernizacją dróg.  Jeżeli Zarząd potraktowały tą 

sprawę poważnie i w taki sposób także oszczędzał na modernizację dróg powiatowych, 

byśmy mogli zrobić o wiele więcej. Sygnalizuje ten problem, bo być może niektórzy nie 

dostrzegli tej nadzwyczaj żmudnej pracy. Być może jak państwo przejadą ul. Sadowa na 

pewno dostrzegą zmianę jakości drogi ul. Sadowej.  Radny w nawiązaniu do interpelacji 

radnego Łebedowskiego powiedział, iż uważa, że ten Zarząd za mało siebie promuje w sensie 

nie promocji, tylko siebie i działań, bo reprezentuje Zarząd Radę naszą pracę wspólna. Tak 

mniema. W jednym z miast Powiatu Zgierskiego jest Wydział Promocji, w którym 

zatrudnionych jest od 10 do 15 osób. A my mamy 3 osoby. Wydaje się radnemu, że Starosta i 

zarząd dostają naganę od radnych, że w sposób niewłaściwy dbacie o promocję. Zatrudniacie 

za mało pracowników. Weźcie się do pracy. Za mało pracowników, źle pokazujecie 

osiągnięcia. Wydaje się, że to jest tez asumpt do tego, żeby poprawić jakość działania 

powiatu. W jednej z tych jednostek powołany jest specjalny zespół do spraw promocji szefa 

tej jednostki. Do spraw wizerunku szefa tej jednostki. Dlaczego Starosta nie dba o to. 

Dlaczego Zarząd nie dba w sposób właściwy o promocje radnych, naszej pracy ciężkiej w 

przeciągu tych trzech lat. To tez było nadzwyczaj ważne.  

Następnie radny wskazał, że powiat ma drogi powiatowe w Zgierzu i o te drogi w jakiś 

sposób dbamy, staramy się rozwijać. Ulica Konstantynowska, dzięki Zarządowi, dzięki 

decyzji wszystkich radnych i dzięki pomocy z zewnątrz została wyremontowana niezwykle 

ważna arteria komunikacyjna dla miasta. Mamy ul. Gałczyńskiego. Była informacja, że w 

ogóle ten Zarząd nie dba o tę ulicę. Ale wiemy o tym, że w przyszłym roku taka inwestycja 

ma być podjęta. Mamy problemy z ul. Przemysłową. Sygnalizuje to, bo chciał prosić, 

żebyśmy przekazywali informacje. Zwrócił się do zarządu, żeby w sposób bardziej 

ofensywny informował  to co się dzieje i za co my odpowiadamy na terenie miasta Zgierza. 

My nie odpowiadamy za to, że zakorkowana jest ul. Przemysłowa. Staramy się rozwiązać ten 

problem. Nie odpowiadamy za to, jak została wykonana ul. Śniechowskiego, bo słyszał,                    

że będą odwierty dotyczące jakości wykonanej pracy.  Po wykonaniu ul. Śniechowskiego                            

i ul. Konstantynowska staną się arterią dla setek tysięcy tirów. Ul. Gałczyńskiego jest 

problemem dla setek tysięcy mieszkańców tej ulicy. Jako radny prosi Zarząd, ażeby na 

najbliższej sesji przedstawił ostatecznie w związku z tym, że ma być przetarg ogłoszony 6 

listopada na wykonanie drogi S-14, co dalej z układem komunikacyjnym miasta Zgierza,                  

bo niczego nie rozwiążemy, jeżeli nie będzie decyzji  S-14. Radny nie broni swojego 

stanowiska choć jest mieszkańcem Zgierza. ale nie chciałby żeby całe zło było przekazywane, 

że Starostwo Powiatowe w Zgierzu  odpowiada za to co się dzieje w Zgierzu. Starostwo 

Powiatowe w Zgierzu odpowiada za swoje drogi, miasto odpowiada za swoje drogi, a rząd 

odpowiada za to, żeby pomóc mieszkańcom Zgierza w rozwiązaniu tego problemu przez 

budowę drogi S-14. Taką informację oczekuje na sesji listopadowej łącznie z zaproszeniem 

odpowiedniego odpowiedzialnego pracownika Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych                          

i Autostrad Oddział w Łodzi. Niech on nam w końcu przedstawi, jak wygląda sytuacja.  
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Radny Tomasz Jędrzejczak: 

1) zapytał, czy są planowane dodatkowe środki na Dzień Pracownika Socjalnego, który jest 

21 listopada; 

2) przekazał, iż otrzymał informację, że dłuższy czas stoi już samochód w Domu Pomocy 

Społecznej w Głownie, który jest niewykorzystywany, miał być sprzedany i są jakieś duże 

trudności ze sprzedażą. Z czego one wynikają. 

 

Radny Krzysztof Łebedowski złożył interpelację, żeby radni, szczególnie radny, który przed 

chwilą występował, zaprzestał bronić Zarządu i tłumaczył Zarząd. Jesteśmy  w interpelacjach,                 

a słuchając wypowiedzi radnego, słyszy tłumaczenie Zarządu. Radnego nie interesują 

promocje. Jego interesują mieszkańcy. Mieszkańcy Trojan, mieszkańcy całego Powiatu 

Zgierskiego, którzy mają rozgrzebaną inwestycję nieskończoną. I nie chce, żeby go ktoś 

promował, bo od promocji to jest sobie sam. A oczekuje, żeby Zarząd zadbał o interes 

mieszkańców. Promocja nie jest najważniejsza. I chciałby, żeby to Zarząd tłumaczył, a nie 

Wiceprzewodniczący Rady, żeby tłumaczył Zarząd. Radnego interesuje interes mieszkańców. 

Po to został wybrany. Inwestycje są niedokończone, rozpoczęte, często przenoszone na 

następny rok. Dlatego interpelacja radnego brzmi: „proszę, żeby te inwestycje, które są 

rozpoczęte, jak najszybciej zakończyć.”  

 

Ad. 5  

Radny Rady Gminy Ozorków Krzysztof Grabarczyk, jako przedstawiciel mieszkańców, 

wystąpił w sprawie przebudowy drogi powiatowej Borszyn-Trojany-Różyce Żmijowe. Chciał 

uzyskać informację od Starosty, jak z tą drogą dalej będzie, czy w ogóle będzie poprawiona 

do takiego poziomu, żeby mieszkańcy mogli tam funkcjonować. Tam są osoby, do których 

nie może dojechać hospicjum. Jak przyjdzie wiosna i tam nic nie będzie zrobione, to nawet 

służby ratownicze nie dojadą, jak by coś się tam stało. Mieszkańcy są bardzo zdenerwowani, 

bo nie będą mogli dojechać do swoich posesji.  

 

Starosta w odpowiedzi poinformował, że otóż niestety przypadki się zdarzają, i to nie tylko                 

w Powiecie Zgierskim, że na rynku są nieuczciwi wykonawcy. Mieliśmy to nieszczęście,                   

że właśnie trafiliśmy na takiego wykonawcę, który niestety był nieuczciwy, niesolidny, itd. 

Przypomniał budowę autostrady, gdzie Chińczycy też niestety zeszli z budowy i też było 

zawirowanie, i też nikt tego nie przewidział. Robimy wszystko, żeby nadrobić ten stracony 

czas. W tej chwili jest wykonywana inwentaryzacja. Nie może puścić następnej firmy, dopóki 

nie będzie inwentaryzacji. Przed zimą będzie ta droga doprowadzona do stanu przejezdności,                           

tzn. dowieziemy kruszywa na tyle, żeby mieszkańcy mogli się normalnie poruszać, a od razu 

po inwentaryzacji przystępujemy do wyłaniania następnego wykonawcy. Ta droga była                         

w stanie opłakanym. Zgodził się, że w tej chwili jest źle, bo na końcówkach nie jest 

dokończone. Ale ta droga była gruntowa, która często była zalewana wodą i ludzie tak                      

de facto, przez ileś tam lat, jeździli tak naprawdę w błocie. Starosta w imieniu własnym                       

i Zarządu może przeprosić mieszkańców Trojan za to, co się stało. Natomiast nie jest tutaj ani 

wina Starosty, ani wina Zarządu, czy wina Wydziału Drogownictwa, że trafiła się firma taka, 

jaka się trafiła. Zapewnił i poprosił o przekazanie mieszkańcom Trojan, że do zimy będzie ta 

droga w stanie przejezdności.  

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na XXXVIII sesję stanowią załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. 6 

Informacja z działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Zgierzu                                    

na terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego                      

w Zgierzu przekazał pismo usprawiedliwiające jego nieobecność na sesji z uwagi na 

konieczność stawienia się w tym dniu w Sądzie Okręgowym w Łodzi oraz inne zaplanowane 

wcześniej zobowiązania. Jednocześnie zaznaczył, że wszelkie dodatkowe informacje bądź 

ewentualne wyjaśnienia w zakresie przekazanej informacji z działalności PINB będą mogły 

być udzielone w innym ustalonym wcześniej terminie.  

 

Radny Witold Kosmowski oznajmił, że Starosta powiedział na Komisji, że Inspektor będzie 

na sesji, ale rozumie, że jednak go nie będzie.  

 

Starosta wyjaśnił, że Inspektor dostał zaproszenie, został powiadomiony. Inspektor nie jest 

jego pracownikiem w związku z czym nie może odpowiadać za jego poczynania.  

 

Radny Sławomierz Janiszewski w nawiązaniu do zapisu w punkcie Zły stan techniczny:                    

„Na terenie powiatu zgierskiego znajduje się wiele obiektów budowlanych w nieodpowiednim 

stanie technicznym. Ilość zarejestrowanych w bieżącym roku spraw dotyczących złego stanu 

technicznego obiektów budowlanych nie oddaje skali problemu niedbałości zarządców                          

i właścicieli o należyty stan techniczny ich obiektów.” złożył wniosek, aby Powiatowy 

Inspektor Nadzoru Budowlanego w Zgierzu był uprzejmy przedstawić radnym, w terminie 

przed następną sesją Rady Powiatu Zgierskiego, zestawienie dotyczące poszczególnych 

jednostek samorządu w kwestii złego stanu technicznego obiektów budowlanych, 

podejmowanych czynności w tym zakresie przez PINB za lata 2014, 2015,  2016 i częściowe 

za 2017. Po otrzymaniu tego materiału pozwoli sobie na sesji lub też zwrócić się, jako radny, 

do PINB z prośbą o dalsze informacje w tym zakresie.    

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego                      

i Infrastruktury Przestrzennej do informacji. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. Wydruk z głosowania nr 6 stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Informacja o organizacji oświaty w Powiecie Zgierskim z uwzględnieniem wyników 

egzaminów zewnętrznych stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Jacek Brzeziński przedstawił informację.  

 

Przewodnicząca Rady  przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu                     

i Rekreacji do informacji. 

 

Ad. 8 

Informacja Przewodniczącej Rady w zakresie analizy oświadczeń majątkowych Radnych 

Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację.  
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Informacja Starosty Zgierskiego w zakresie analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

przez członków zarządu, skarbnika powiatu, sekretarza powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Starosta przedstawił informację.  

 

Ad. 9a)  

Projekt uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu                       

w Łodzi skargi Wojewody Łódzkiego na uchwałę Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 29 lutego 2008 r. stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady  przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/406/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Łodzi skargi Wojewody Łódzkiego na uchwałę Nr XVI/169/08 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 29 lutego 2008 r. stanowi załącznik nr 21 do protokołu. Wydruk     

z głosowania nr 7 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 9b) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego                                         

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Brzeski przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w zakresie dotyczącym Komisji 

do projektu uchwały.  

  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/407/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie programu współpracy Powiatu 

Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2018 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Wydruk       

z głosowania nr 8 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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Ad. 9c) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego powiatowego programu współpracy                                             

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na lata 2018-2020 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji , 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w zakresie dotyczącym Komisji 

do projektu uchwały.  

  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/408/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie przyjęcia wieloletniego powiatowego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2018-2020 stanowi załącznik nr 27                      

do protokołu. Wydruk  z głosowania nr 9 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad. 9d) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Zgierskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2023” stanowi załącznik nr 29 

do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski przedstawił projekt uchwały.  

 

Przedstawiciel Akademickiego Ośrodka Naukowo-Technicznego AONT w Łodzi Joanna 

Ignar przekazała, że organ wykonawczy Powiatu Zgierskiego zlecił im wykonanie 

Powiatowego Programu Ochrony Środowiska na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 

2023” z uwagi na nowelizację prawa ochrony środowiska, aby polityka powiatu w zakresie 

ochrony środowiska była spójna, zbieżna z najważniejszymi dokumentami programowymi. 

Niniejszy dokument jest dosyć obszerny, zawiera aktualne dane na temat stanu środowiska                   

w aspekcie 10 obszarów interwencyjnych. Zawiera również cele, kierunki interwencji, 

zadania. Również dokonano analizy SWOT, czyli słabych i mocnych stron powiatu oraz 

przedstawiono w danym obszarze szanse, zagrożenia jakie z danego obszaru wynikają.  

 

Radny Sławomierz Janiszewski powiedział, że podziękowania należą się Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska, która w sposób bardzo zaangażowany  interesowała się tą 

sprawą. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ten dokument. Dokument ten daje 

szanse między innymi w uzyskiwaniu punktacji odpowiedniej w określonych projektach przy 

pozyskiwaniu odpowiednich środków. Być może zapoczątkujemy to w tym roku stosownymi 

spotkaniami w poszczególnych gminach, przynajmniej tych które będą wyrażały ochotę                      

i gdzie będzie odpowiednie zainteresowanie, żeby prezentować ten materiał. Jednocześnie ma 

świadomość tego, że przy opracowaniu wielu dokumentów, które będą powstawały także                 

w przyszłym roku, ten dokument będzie brany pod uwagę. W ocenie radnego z terenu miasta 

Zgierza, ten dokument jest niezwykle interesujący i niezwykle ważny, poruszający także 

trudne problemy ochrony środowiska miasta Zgierza. Każdy z nas, z każdego terenu znajdzie 

w nim odpowiednie ciekawe informacje dotyczące poszczególnych gmin danego terenu,                 
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bo przecież jest to opracowanie całościowe dla Powiatu Zgierskiego. Obserwując i będąc 

zaangażowanym w tą sprawę od samego początku podziękował członkom Komisji. 

Jednocześnie dziękował bardzo Zarządowi, personalnie Wojciechowi Brzeskiemu, który                      

w sposób bardzo zaangażowany i merytorycznie podjął tę inicjatywę. Podziękowania należą 

się także naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Aleksandrze 

Klimkiewicz. Podziękowania skierował również autorom tego programu, jak i wszystkim 

tym, którzy dołożyli starań. Wykonana została żmudna, ogromna praca. Mamy dokument na 

następne kilka lat niezwykle ważki i niezwykle potrzebny.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rolnictwa, Leśnictwa i ochrony Środowiska, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały.  

  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/409/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Zgierskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 

2023” stanowi załącznik nr 30 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 10 stanowi załącznik nr 

31 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Brzeski podziękował za przyjęcie przedmiotowego Programu.                  

Jak go wykorzystamy, zależy to już przede wszystkim od nas. Jednocześnie dołączył do 

podziękowań radnego Sławomierza Janiszewskiego. W pierwszej kolejności podziękował 

naczelnik Aleksandrze Klimkiewicz, która reprezentuje Wydział  Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa Starostwa Powiatowego w Zgierzu i jej pracownikom. Podziękowania 

skierował także do: pracowników Wydziału Architektury i Budownictwa  na czele                             

z naczelnik Agnieszką Kropp-Nowacką, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska z przewodniczącym Łukaszem Wesołowski i wiceprzewodniczącym 

Sławomierzem Janiszewskim, który akurat w tym temacie był osobą chyba jedną                                     

z najbardziej  zaangażowanych z Komisji, firmie AONT za pomoc, wsparcie, zaangażowanie 

i opracowanie tego dokumentu.  

 

Ad. 9e) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej                      

do Pracy w Zespole Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego w Aleksandrowie Łódzkim 

stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  przedstawił przedmiotowy  projekt 

uchwały, jak również kolejne w tym zakresie.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Statutowo-Prawnej 

do omówionych projektów uchwał.  

  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/410/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Zespole Szkół Specjalnych im. Stefana 

Kopcińskiego w Aleksandrowie Łódzkim stanowi załącznik nr 33 do protokołu. Wydruk                     

z głosowania nr 11 stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Ad. 9f) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej                          

do Pracy w Zespole Szkół Specjalnych w Głownie stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr Uchwała Nr XXXVIII/411/17 

Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Zespole Szkół Specjalnych 

w Głownie stanowi załącznik nr 36 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 12 stanowi 

załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Ad. 9g) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej                         

do Pracy w Zespole Szkół Specjalnych w Ozorkowie stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/412/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy w Zespole Szkół Specjalnych w Ozorkowie stanowi załącznik                  

nr 39 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 13 stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

Ad. 9h) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej  Przysposabiającej                         

do Pracy im. Kornela Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym         

im. Kornela Makuszyńskiego w Zgierzu stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/413/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej  

Przysposabiającej do Pracy im. Kornela Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym im. Kornela Makuszyńskiego w Zgierzu stanowi załącznik nr 42                          

do protokołu. Wydruk z głosowania nr 14 stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

 

Ad. 9i) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych                   

w Zespole Szkół Nr 1 im. prof. Romualda Adama Cebertowicza w Głownie stanowi załącznik 

nr 44 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/414/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół Nr 1 im. prof. Romualda Adama Cebertowicza                   

w Głownie stanowi załącznik nr 45 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 15 stanowi 

załącznik nr 46 do protokołu. 

 

Ad. 9j) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych                 

Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu 

stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/415/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Policealnej dla Dorosłych Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba 

Stefana Cezaka w Zgierzu stanowi załącznik nr 48 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 16 

stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

 

Ad. 9k) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 2 im. Jana 

Pawła II w Zgierskim Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II w Zgierzu 

stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/416/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Policealnej Nr 2 im. Jana Pawła II w Zgierskim Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana 

Pawła II w Zgierzu stanowi załącznik nr 51 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 17 stanowi 

załącznik nr 52 do protokołu. 

 

Ad. 9l) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej                          

przy Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Zgierzu stanowi załącznik nr 53                              

do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/417/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Podstawowej Specjalnej przy Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Zgierzu stanowi 

załącznik nr 54 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 18 stanowi załącznik nr 55                            

do protokołu. 
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Ad. 9m) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształceni Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 13                      

im. Kornela Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku  Szkolno-Wychowawczym im. Kornela 

Makuszyńskiego w Zgierzu stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/418/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształceni Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 13 im. Kornela Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku  

Szkolno-Wychowawczym im. Kornela Makuszyńskiego w Zgierzu stanowi załącznik nr 57 

do protokołu. Wydruk z głosowania nr 19 stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

 

Ad. 9n) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2                       

im. Jana Pawła II  w Zgierskim Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II                        

w Zgierzu stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/419/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Nr 2 im. Jana Pawła II  w Zgierskim Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

im. Jana Pawła II w Zgierzu stanowi załącznik nr 60 do protokołu. Wydruk z głosowania                    

nr 20 stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

 

Ad. 9o) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1                     

im. Jakuba Stefana Cezaka w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu 

stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/420/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana 

Cezaka w Zgierzu stanowi załącznik nr 63 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 21 stanowi 

załącznik nr 64 do protokołu. 

 

Ad. 9p) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej                                      

z Oddziałami Specjalnymi w Zespole Szkół Zawodowych w Ozorkowie stanowi załącznik                 

nr 65 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/421/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej z Oddziałami Specjalnymi w Zespole Szkół Zawodowych w Ozorkowie 

stanowi załącznik nr 66 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 22 stanowi załącznik nr 67                

do protokołu. 

 

Ad. 9q) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1                        

w Zespole Szkół Nr 1 im. prof. Romualda Adama Cebertowicza w Głownie stanowi załącznik                 

nr 68 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/422/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół Nr 1 im. prof. Romualda Adama Cebertowicza                 

w Głownie stanowi załącznik nr 69 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 23 stanowi 

załącznik nr 70 do protokołu. 

 

Ad. 9r) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1                       

w Zespole Szkół Zawodowych im. Stanisława Staszica w Aleksandrowie Łódzkim stanowi 

załącznik nr 71 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/423/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół Zawodowych im. Stanisława Staszica                                 

w Aleksandrowie Łódzkim stanowi załącznik nr 72 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 24 

stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 

 

Ad. 9s) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej  

Specjalnej Nr 3 im. Kornela Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku Szkolno –

Wychowawczym im. Kornela Makuszyńskiego w Zgierzu stanowi załącznik nr 74                            

do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/424/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej  Specjalnej Nr 3 im. Kornela Makuszyńskiego w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno –Wychowawczym im. Kornela Makuszyńskiego w Zgierzu stanowi załącznik nr 75 

do protokołu. Wydruk z głosowania nr 25 stanowi załącznik nr 76 do protokołu. 

 

Ad. 9t) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

Specjalnej Nr 2 w Zespole Szkół Specjalnych w Głownie stanowi załącznik nr 77                            

do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/425/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 2 w Zespole Szkół Specjalnych w Głownie stanowi 

załącznik nr 78 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 26 stanowi załącznik nr 79                                   

do protokołu. 

 

Ad. 9u) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

Specjalnej Nr 2 w Zespole Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego w Aleksandrowie 

Łódzkim stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/426/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 2 w Zespole Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego 

w Aleksandrowie Łódzkim stanowi załącznik nr 81 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 27 

stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 

 

Ad. 9v) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 5                      

w Zespole Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego w Aleksandrowie Łódzkim stanowi 

załącznik nr 83 do protokołu. 

 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/427/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 5 w Zespole Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego                       

w Aleksandrowie Łódzkim stanowi załącznik nr 84 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 28 

stanowi załącznik nr 85 do protokołu. 
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Ad. 9w) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcania Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 5                        

w Zespole Szkół Specjalnych w Głownie stanowi załącznik nr 86 do protokołu. 

 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/428/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcania Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 5 w Zespole Szkół Specjalnych w Głownie stanowi załącznik                     

nr 87 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 29 stanowi załącznik nr 88 do protokołu. 

 

Ad. 9x) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 1                        

w Zespole Szkół Specjalnych w Ozorkowie stanowi załącznik nr 89 do protokołu. 

 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/429/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 1 w Zespole Szkół Specjalnych w Ozorkowie stanowi załącznik                     

nr 90 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 30 stanowi załącznik nr 91 do protokołu. 

 

Ad. 9y) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski mienia 

Skarbu Państwa – nieruchomości położonej w Zgierzu, oznaczonej jako działki ewidencyjne 

numer 470/4 i 409/2 stanowi załącznik nr 92 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały.  

 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/430/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat 

Zgierski mienia Skarbu Państwa – nieruchomości położonej w Zgierzu, oznaczonej jako 

działki ewidencyjne numer 470/4 i 409/2 stanowi załącznik nr 93 do protokołu. Wydruk                       

z głosowania nr 31 stanowi załącznik nr 94 do protokołu. 

 

 

 

 

 

 



20 
 

Ad. 9z) 

Projekt uchwały w sprawie określenia wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania                          

i opieki oraz wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola specjalne 

prowadzone przez Powiat Zgierski dzieciom w wieku do lat 5 stanowi załącznik nr 95                           

do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/431/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie określenia wymiaru czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola specjalne prowadzone przez Powiat Zgierski dzieciom w wieku do lat 5 stanowi 

załącznik nr 96 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 32 stanowi załącznik nr 97                                 

do protokołu. 

 

Ad. 9aa) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                              

– druk A stanowi załącznik nr 98 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia  i Pomocy Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji  w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Radny Witold Kosmowski zapytał, czy już udało się podpisać aneks w formie aktu 

notarialnego między Centrum Medycznym Sp. z o. o w Zgierzu, a Powiatem Zgierskim. 

 

Wicestarosta Zgierski Krzysztof Kozanecki odpowiedział, że tak.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/432/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 

Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2017 stanowi załącznik nr 99 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 33 

stanowi załącznik nr 100 do protokołu. 
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Ad. 9bb) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                              

– druk B stanowi załącznik nr 101 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/433/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 

Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2017 stanowi załącznik nr 102 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 34 

stanowi załącznik nr 103 do protokołu. 
 

Ad. 9cc) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                              

– druk C stanowi załącznik nr 104 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/434/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 

Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2017 stanowi załącznik nr 105 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 35 

stanowi załącznik nr 106 do protokołu. 
 

Ad. 9dd) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2017                              

– druk D stanowi załącznik nr 107 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/435/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/305/16 

Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2017 stanowi załącznik nr 108 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 36 

stanowi załącznik nr 109 do protokołu. 
 

Ad. 9dd) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/306/16 Rady Powiatu Zgierskiego                 

z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2017-2028 stanowi załącznik nr 110 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXXVIII/436/17 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 października 2017 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/306/16 

Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2017-2028 stanowi załącznik nr 111                      

do protokołu. Wydruk z głosowania nr 37 stanowi załącznik nr 112 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

stanowi załącznik nr 113 do protokołu.    

 

Ad. 11 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonywaniu uchwał Rady  

w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 114 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Starosta odniósł się do interpelacji radnego Krzysztofa Łebedowskiego: 

1) dotyczącej przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Sokolniki Las. Przypomniał,                

że Rada już dawno podjęła stosowne uchwały. W tej chwili inwestycja jest w pełnym 

toku, do 3 listopada jest zakończenie prac. Jest położona warstwa wyrównująca, jutro 

zgodnie z zapowiedzią wykonawcy, jeżeli pogoda pozwoli, będzie położona warstwa 

ścieralna. Także nie bardzo rozumie, skąd jest troska radnego właśnie o tę inwestycję; 
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2) dotyczącej słabego zaangażowania się i nieefektywnej pracy przy realizacji inwestycji 

powiatowych, chodzi głównie o drogi. Prosił przy zadawaniu takich pytań, takich 

interpelacji troszeczkę głębiej sięgnąć pamięcią i naprawdę zastanowić się nad pewnymi 

przyczynami. Otóż jedną z podstawowych przyczyn, która miała miejsce, to jest 

posiedzenie Sejmu 16 grudnia w Sali Kolumnowej, kiedy to zdjęto na przebudowę 

infrastruktury gminnej i powiatowej 200 mln zł. Dzięki temu nasza schetynówka 

strykowska w miejscowości Osse, która była pozytywnie zaopiniowana, która była na 

liście podstawowej, została wycofana na listę rezerwową. I stąd też musieliśmy czekać aż 

to się wszystko rozwinie. Nie wiedzieliśmy dokąd mamy czekać, ponieważ zawsze było 

tak, że lista rezerwowa się łapała w dużej części. Byliśmy na pierwszym miejscu                           

w związku z czym nie było pewnej sytuacji, co do realizacji. Dlatego też musieliśmy 

później rozpocząć pewne działania, tak żeby te środki, które były z Gminy Stryków                        

i powiatowe, zaangażować w inne inwestycje. Następną przyczyną, chyba każdy zdaje 

sobie z tego sprawę, to jest sytuacja na rynku wykonawców. Otóż słynna droga ul. Tkacka                               

w Ozorkowie, ogłaszamy trzeci przetarg, ponieważ dwa razy albo nie było wykonawców, 

albo koszty były dwukrotnie przewyższające koszt początkowy. I praktycznie na każdych 

innych drogach sytuacja się niestety powtarza. Także prosił tu nie szukać jakiś win,                   

nie rozliczać, jeżeli są czynniki inne niestety obiektywne; 

3) dotyczącej spotkania z Posłem Władysławem Kosiniakiem-Kamyszem: 

 jakie koszty poniósł powiat na promocję polityków PSL i PO w związku                                  

z zorganizowanym przez powiat zgierski w Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana 

Cezaka w Zgierzu spotkaniu polityków w/w partii politycznych z młodzieżą? Zero. 

Nie ponieśliśmy żadnych kosztów. Nie było ani złotówki wydane na ten cel.  Jedyną 

osobą, która była zaproszona, był Władysław Kosiniak-Kamysz. Natomiast innych 

polityków nie zapraszaliśmy, 

 kto zaprosił polityków PSL i PO, aby agitować w placówce oświatowej podległej 

powiatowi zgierskiemu? W ogóle nie rozumie tego pytania. Absolutnie nie było 

żadnej agitacji. Może powiedzieć, że na jego 26 letni staż pracy, jako nauczyciel, to ta 

lekcja WOSu, która była z Władysławem Kosiniakiem-Kamyszem, była najlepsza                    

w jakiej miał okazję uczestniczyć,   

 czemu służy nakreślenie młodym uczniom tej szkoły preferencji politycznej. Skoro nie 

było agitacji, nie było wystąpień politycznych, to chyba to nie miało tutaj miejsca, 

 wypowiedzi polityków PSL ze spotkania organizowanego w ZS Nr 1, że „nasze 

społeczeństwo jest jednym z tych w Unii Europejskiej, które starzeje się najszybciej”. 

Zapewnił, że takie zdanie w szkole nie padło. Takie zdanie owszem padło, ale tutaj na 

spotkaniu w Starostwie przy polityce senioralnej. Zresztą są to dane GUS zgodne                    

z prawdą i tego nie przeskoczymy, z faktami się po prostu nie dyskutuje. Poza tym, 

czyja jest wina,  że nasze społeczeństwo się starzeje, 

 czy zorganizowane spotkanie przez powiat zgierski dotyczące polityki senioralnej 

służyło promocji własnej i kolegów z PSL i PO. Nie służyło, ponieważ nie 

zapraszaliśmy polityków poza Władysławem Kosiniakiem-Kamyszem. Było to 

spotkanie otwarte, były plakaty na mieście, kto chciał to przyszedł. Byli zaproszeni 

również radni powiatowi, wójtowie, burmistrzowie niezależnie od przynależności 

partyjnej, zarząd województwa oraz organizacje pozarządowe działające na terenie 

Powiatu Zgierskiego, 

 likwidacji przez członków Zarządu Urzędu Marszałkowskiego  Wojewódzkiego 

Centrum Ortopedii i Rehabilitacji  Narządu Ruchu w Łodzi. Nie będzie oceniał innych 

samorządów. Urząd Marszałkowski jest samorządem niezależnym. Nie wie, jakie były 

przyczyny, jakie były powody tej likwidacji. Zatem nie czuje się w kompetencji, żeby 

to oceniać. 

Ponadto Starosta odniósł się do kwestii polityków, czy posłów w szkołach. Poprosił,                 

aby radny wszedł na stronę internetową i odczytał, ilu posłów PiS uczestniczy w zajęciach 

w szkole. Zapewnił, że w stosunku do PSL, jest to znacznie więcej. Dla przykładu                      
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27 maja 2010 roku  w tej samej szkole odliczyło się trzech posłów PiS.  W związku                         

z czym prosił, żeby nie robić z tego jakieś wielkie larum. Była to wizyta związana                          

z inauguracją naszego programu senioralnego. A Władysław Kosiniak-Kamysz był 

poproszony jako ekspert w związku z tym, że był pierwszym prekursorem, który jako 

minister opracował Ogólnopolski Program Polityki Senioralnej. Natomiast wszyscy inni 

mogli przyjść, jeśli chcieli. 

Następnie Starosta oświadczył, że na pozostałe interpelacje zostaną udzielone odpowiedzi na 

piśmie w statutowym terminie.  

 

Ad. 13 

Radny Włodzimierz Pietruszewski powiedział, „Panie radny Łebedowski, tak słucham Pana 

już od dwóch lat, super Pan jest gościem naprawdę. Pan się martwi zawsze o te końcówki 

niewykonanych dróg, ociepleń. Bardzo się Pan przejmuje tą drogą w Trojanach. A, co Pan 

sądzi o radnym Świniuchu i mnie, że tą drogę prowadziliśmy i my świecimy za to oczami na 

sesjach w Parzęczewie. Ja podejrzewam, że Pan nawet nie wie, gdzie ta droga jest. Naprawdę 

nie wie Pan, gdzie ta droga jest. Pan po prostu, jak taki piesek kąśliwy, tylko czeka na ostatnią 

sekundę, żeby coś tam podchwycić. Było to przykładem promocji Pana, zaraz Pan wyszedł za 

sołtysem i Pan tam dopiero promował siebie. Pan ma pretensje do Zarządu, do nas. Ja jako 

przewodniczący Komisji Infrastruktury nie pamiętam, ja nie pamiętam, żeby Powiat Zgierski 

zrobił tyle dróg. Wpadka jest jedna z tą drogą. No jest wpadka. Myśli Pan, że to nam jest 

wszystkim tak wesoło, że ta jest wpadka, że nie możemy wykonać drogi - dwa lata ją 

budujemy. To nie jest wina nas radnych, tylko my tak samo za to świecimy oczami na sesjach 

w Parzęczewie, przed mieszkańcami. Niech się Pan zapyta Starosty, ile wykonywałem 

telefonów, ile razy byłem u niego o tą drogę się pytać, czy naczelnika. Trzydzieści, 

czterdzieści razy. Myślę, że bym się wcale nie pomylił. Bo, tak słuchając Pana, to ja myślę,                 

że Pan tu jest najważniejszy, Pan tylko wszystko wie, co powinno być zrobione. Pan mówi,      

że Zarząd nic nie robi, weście się do roboty. Przecież ten Zarząd, on musi odpowiadać na 

Pana interpelacje pół miesiąca. No jak może się wziąć do innej roboty, jak tylko na Pana 

czeka, czy dobrze postawił przecinek, czy dobrze postawił kropkę w interpelacji, bo Pan się 

do wszystkiego dochrzania. Pan merytorycznie nie umie Pan współpracować z radnymi - 

naprawdę nie umie. Panu chodzi tylko o jedno, żeby tylko zaistnieć, wykrzyczeć ja tu 

najważniejszy. Ja jestem spokojnym radnym, nie odzywam się, ale ja jestem merytoryczny,      

ja mogę z każdym wszystko, mogę na kompromisy iść, na wszystko. Bo na tym polega Rada 

Powiatu. To nie jest tylko w jednym kierunku, bo ja najważniejszy.”  

 

Radna Krzysztofa Kubiak przekazała, że zjazd z drogi Nr 71 w miejscowości Skotniki do 

każdej drogi gminnej jest w tak fatalnym stanie, że po prostu nie ma możliwości wjechania, 

są tak straszne dziury. W gestii zarządcy drogi jest, aby te zjazdy były prawidłowe. 

Wnioskowała o poparcie i ewentualnie przesłanie sprawy do zarządcy drogi Nr 71. 

 

Radny Rafał Mamiński nawiązał do interpelacji radnego Tomasza Jędrzejczaka w temacie 

problemu zbycia samochodu w DPS w Głownie. Nie wie, jak to prawnie wygląda, ale być 

może istniałaby taka możliwość, aby to auto przekazać do Zespołu Szkół Zawodowych                               

w Aleksandrowie Łódzkim, tam potrzebują samochód dla potrzeb szkolnych.  

Następnie poinformował, że 3 listopada (w piątek) o godz. 1730 w Bibliotece  Miejskiej przy 

ul. Długiej w Zgierzu odbędzie się spotkanie z Wiceprzewodniczącym Parlamentu 

Europejskiego Profesorem Bogusławem Liberadzkim. Temat przewodni S-14 i jej znaczenie 

dla Zgierza. Zaprosił wszystkich do udziału w tym spotkaniu.   
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Radny Krzysztof Łebedowski zwrócił się do Starosty, tu nie chodzi o atak. Wie, że droga                   

w Sokolnikach Lesie jest ważną drogą i że ona jest robiona. Ale chodzi o to, że jak nie będzie 

pytał, to zaraz się okaże, że ta droga będzie albo w takim stanie, jak na Trojanach, albo będzie 

nieskończona, albo będzie tak, jak w Parzycach robiona fragmentami. Bo w Parzycach to,                   

to jest bubel, a nie droga zrobiona. Pobocza miały być utwardzone i są tylko fragmentami 

utwardzone, zrobiona jest fragmentami. Dlatego będzie pytał, bo taka jest jego rola.  

Co do wypowiedzi radnego Włodzimierza Pietruszewskiego powiedział: „Panie radny, Pan 

nie pracował w samorządzie, to Pan być może nie wie i może Pan nie jest przygotowany 

merytorycznie, ale ja pracowałem w samorządzie 15 lat. W samorządzie Gminy Ozorków za 

poprzedniej władzy zostały zrobione inwestycje, które dzisiaj wójt poprawia, wydaje 

pieniądze. Robiło się inwestycje, które były kilkakrotnie droższe. A wie Pan, dlaczego.                  

Bo radni  nie pytali. Siedzieli tak jak Pan, nic się nie odzywali, nie pytali i głosowali tak,                

jak kazał wódz, przywódca, czyli ich wójt. A gdyby ktoś zadawał pytania wtedy, to by dzisiaj 

nie było inwestycji, które kosztowały wielokrotnie więcej niż są warte. Niech Pan sobie 

przeczyta, porozmawia sobie z wójtem, porozmawia sobie z sekretarzem, którym dzisiaj 

problem został. Także proszę, żeby Pan mnie nie oceniał, bo Pan merytorycznie jest bardzo 

słabo przygotowany, z tego co ja obserwuję. To jest moja ocena. Tak, jak Pan mnie ocenia,               

to ja oceniam Pana i to jest moje zdanie. Prosiłbym, żeby na mój temat Pan się nie 

wypowiadał. Niech Pan się wypowiada w swojej roli i w swojej kwestii- dobrze?” 

 

Radny Włodzimierz Pietruszewski w odniesieniu do wypowiedzi przedmówcy oznajmił:     

„Pan tyle lat jest samorządowcem, jak Pan będzie tyle lat społecznikiem co ja, to możemy 

porozmawiać o pracy wspólnej, w takiej kwestii.”  

 

Przewodnicząca Rady chciała, po raz kolejny do obecnych jeszcze radnych, bo taka jej rola, 

odnieść się do zasad, etyki związanej z obecnością i z pracą albo przynajmniej z pozorami do 

zachowania chociażby podczas obrad sesji. Nie mamy już widowni i ona się kończy po 

pierwszych punktach naszego porządku, ale nie dopuszcza i nie zamierza tego nie 

komentować, że radny Michał Pilarski, co prawda dokonał tutaj jakiegoś zwolnienia                           

u Wiceprzewodniczącego Rady, ale po raz kolejny opuszcza sesję w punkcie interpelacji, nie 

uczestniczy w omówieniu programów mniej czy bardziej dla niego interesujących, nie 

uczestniczy w głosowaniu nad uchwałami, składa jednocześnie podpis na liście obecności                         

i nie widzi w tym nic niewłaściwego. Nie ma takich możliwości statutowych, ale wzywa 

radnego Pilarskiego, żeby zrezygnował z dzisiejszej diety za udział w posiedzeniu Rady 

Powiatu. Naprawdę stara się podchodzić grzecznie do różnych sytuacji i do różnych  sytuacji 

mieć wyrozumienie, ale dobrym obyczajem jest powiedzenie przepraszam muszę wyjść, jakaś 

sprawa zawodowa, rodzinna, nie musimy pytać o szczegóły, bo to by było niewłaściwe.                    

Są radni, którzy potrafią się do tego dostosować. Może to się wiąże z kwestią również 

jakiegoś poziomu wychowania. Jako Przewodnicząca czuje się zobowiązana do tego, 

żebyśmy rzeczywiście te diety, te pieniądze publiczne wykorzystywali zgodnie z tym,                       

do czego nas zobowiązuje chociażby statut. Dzisiaj sesję opuścił również znamienity radny                  

z Aleksandrowa Łódzkiego pod względem prowadzenia różnych inwestycji na terenie tego 

miasta, też nie podając najmniejszej przyczyny nikomu tutaj z członków Prezydium Rady.               

A nic by się takiego nie stało, gdyby po prostu powiedział wychodzę, bo mam jakieś inne 

obowiązki zawodowe. To tak brzmi upominawczo, ale taka jest też jej rola i myśli,                                 

że sprawiedliwie jest, żebyśmy wszyscy niezależnie od opcji, niezależnie od sympatii, 

taktowali się poważnie.   

Następnie przekazała, że są głosy dotyczące terminu sesji grudniowej. Dobrze by było,                  

aby radni mogli wcześniej wiedzieć, czy to będzie przed świętami, czy w przerwie 

świątecznej, żeby móc sobie zaplanować wolny czas rodzinny.  Zwróciła się do Zarządu                       

o rozważenie tej kwestii.    
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Wiceprzewodniczący Rady Sławomierz Janiszewski przypomniał, że przy omawianiu 

informacji o działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu na 

terenie Powiatu Zgierskiego zgłosił wniosek. Podtrzymuje ten wniosek i prosi o wskazaną 

informację.  

 

Radny Zbigniew Antczak przekazał, że według jego wiedzy radny Michał Pilarski zwalniał 

się u Wiceprzewodniczącego Rady.  

 

Wiceprzewodniczący Rady potwierdził, iż radny Michał Pilarski powiedział, że „idzie do 

urzędu prezentować tego miłego, sympatycznego kartingowca. To byłem uprzejmy 

powiedzieć, iż rozumiem że za godzinę wraca.” 

 

Przewodnicząca Rady  zwróciła uwagę, że w swojej wypowiedzi nadmieniła, że radny Michał 

Pilarski się zwalniał. Natomiast była dalsza część wypowiedzi, myśli, że zrozumiała.  

 

Radny Zbigniew Antczak powiedział, jeżeli się zgłaszał, a Przewodniczącej w tym czasie nie 

było, to rozumie, że Wiceprzewodniczący wyraził zgodę. „No, więc nie bardzo rozumiem, 

jeśli mnie nie ma, a przychodzę i zarządzam po tym po swojemu, to uważam, że Pani 

Przewodnicząca ma rację z tym co mówi. Natomiast w tym momencie, jeżeli ktoś uzyskuje 

zgodę, informuje Wiceprzewodniczącego, który Panią zastępuje, to jest wówczas 

przewodniczącym, także myślę że respektować powinniśmy to, jeżeli Pani nie 

przewodniczyła wówczas na sesji, tylko przewodniczył Pan Przewodniczący Janiszewski, 

otrzymał informację, przyjął do wiadomości, no to dlaczego Pani Przewodnicząca teraz 

zmienia zdanie, o tym że Pani nie została poinformowana. Pani nie została, bo Pani nie było 

po prostu.”   

 

Przewodnicząca Rady zaznaczyła, że w swojej wypowiedzi potwierdziła, że radny Michał 

Pilarski się zwalniał. „Ale pan usłyszał i komentuje, tylko tą część, którą Pan chce 

skomentować. Pan Pilarski praktycznie zwalnia się, albo wychodzi na każdej sesji i dziwię 

się, że podnosi Pan temat swojego przewodniczącego Klubu, który powinien być, no może 

patetycznie to zabrzmi, ale jakimś na pewno wzorem etyki i postępowania.” 

 

Radny Krzysztof Łebedowski oznajmił, że już dawno był temat poruszany odnośnie 

zwalniania się, odnośnie nieuczestniczenia w sesji. Nie można też karać człowieka, jeśli nikt 

mu nie powiedział tego, że będzie mu odebrana na przykład dieta, bo równie dobrze 

Przewodnicząca też nie przyszła o czasie na posiedzenie i równie dobrze też powinna mieć 

dietę odebraną. Tak się radnemu wydaje. Uważał, że jeśli mamy być, to powinniśmy listy 

podpisywać na początku, na końcu, może znajdźmy jakieś rozwiązanie, bo tu nie chodzi 

żebyśmy uderzali w jednego, czy drugiego radnego. „Ale nie ma tylko radnego Pilarskiego, 

czy nie więcej radnych? No Pani Przewodnicząca, uważam, że bądźmy sprawiedliwi.” 

 

Przewodnicząca Rady zgodziła się, że oczywiście przyzwoitość i dyscyplina powinna 

obowiązywać wszystkich. Możemy wnieść do Komisji Statutowo-Prawnej (dyskutowaliśmy 

już na ten temat), żeby było rzeczywiście potwierdzanie swojej obecności również na końcu 

sesji. Jeżeli radnych to satysfakcjonuje, będzie orędownikiem takich posiedzeń. „Natomiast 

paraliżuje to na pewno, bo nie jesteśmy przedszkolem i powinniśmy umawiać się na poziomie 

osób dorosłych, odpowiedzialnych radnych, którzy mają mandat od społeczeństwa, że na tyle 

potrafią postępować etycznie i obyczajowo, że nie będziemy się dyscyplinować, jak małe 

dzieci. Oczywiście będziecie państwo komentować to, w sposób dla siebie właściwy, ja na to 

nic nie poradzę, ja poinformowałam państwa, co chcę, żeby zostało wniesione do protokołu, 

natomiast poinformowałam również Panie Łebedowski, że statut nie pozwala na odebranie 

Panu Pilarskiemu tak cennej diety i nikt mu nie odbierze. To jest po prostu mój apel do jego 

poczucia odpowiedzialności.” 
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Radny Michał Banaszczyk powiedział: „Pani Przewodnicząca, myślę że gra polityczna już się 

zaczęła. Było to pokazane dokładnie w programie telewizyjnym w Aleksandrowie - 

dziękujemy. Jeśli Przewodniczący Janiszewski uważa, że Zarząd jest od reprezentowania 

mnie, to nie, sam się potrafię reprezentować. W domu mam żonę adwokata, więc jeśli będę 

potrzebował, to będę się reprezentował, albo ona będzie mnie reprezentować. To jest raz.                  

A druga sprawa, to jest taka, że moje pytanie brzmi do Pani Przewodniczącej: ile razy 

publicznie na sesji zwróciła Pani uwagę koledze po drugiej stronie. Nie ma sesji, żeby nie 

opuścił. Kolega się zwalnia po drugiej stronie notorycznie.” 

 

 Przewodnicząca Rady zapytała, który kolega. 

 

Radny Michał Banaszczyk odpowiedział, że kolega, którego nie ma. Nie będzie wymieniał                 

z imienia i z nazwiska.  

 

Przewodnicząca Rady podała, że taka jej rola. Jak się radnym nie podobają jej wszystkie 

wypowiedzi, nic na to nie poradzi, mogą zmienić przewodniczącego. Radnego 

Wesołowskiego dzisiaj nie ma od początku do końca, więc nie do końca przedmówca jest 

zorientowany odnośnie osób, które się zwalniają.  

 

Radny Michał Banaszczyk wskazał, że mówi o koledze Wesołowskim. Dzisiaj go nie ma. 

Przychodzi, na każdej sesji jest zwolniony. I jednym wolno, drugim nie wolno. Więc, jeśli 

stosujemy się, to traktujmy wszystkich równo.   

 

Przewodnicząca Rady odpowiedziała: „Panie Banaszczyk oczywiście ma Pan rację. 

Natomiast w Pana ustach kuriozalnie brzmi komentarz dotyczący zwolnień się innych 

kolegów radnych.”  

 

Ad. 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia             

obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1235. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała  


